

北京国际青年创享汇——“HIGO Global创趣市集”

Beijing International Gala for Youth—"HIGO Global Fun Market"

文/北京海外学人中心 (Beijing Overseas Talents Center) 图/杨兆杰 (Yang Zhaojie)

10月19日,在北京市人才工作局、北京市教育委员会的指导下,由北京海外学人中心联合海淀区委教育科技人才工作领导小组共同主办的“北京国际青年创享汇”首场主题活动——“HIGO Global创趣市集”在中关村创业大街活力上演。中关村国际人才服务功能区变身“全球青年会客厅”,来自全球各地500多名国际青年齐聚于此。(来源:北京海外学人中心)

On October 19th, under the guidance of the Beijing Municipal Bureau of Talent Work and the Beijing Municipal Commission of Education, the first themed event of the "Beijing International Gala for Youth" — "HIGO Global Fun Market" was vibrantly held on InnoWay. This event was co-hosted by the Beijing Overseas Talents Center and the Leading Group for Education, Science, Technology and Talent Work of the Haidian District Committee. Zhongguancun International Talent Service Functional Zone was transformed into a "Global Youth Living Room", vividly serving as a gathering space, where more than 500 international young people from around the world gathered. (Source: Beijing Overseas Talents Center)



文化体验“有韵味”——在中关村创业大街南广场舞台区上演了一场跨越山海的文化汇演，由国际青年自编自导自演的节目轮番出场，来自韩国、土库曼斯坦、赞比亚等11个国家的留学生表演了传统舞蹈、歌曲等12个节目。

Cultural Experience "Full of Charm" — A cross-border cultural performance was staged at the stage area of the South Square of InnoWay. Programs self-written, directed and performed by international youth took turns to be presented. Overseas students from 11 countries including South Korea, Turkmenistan and Zambia performed 12 programs such as traditional dances and songs.



就业对接“有干货”——活动现场，2025年京津冀国际青年“双百对接会”向国际青年抛出了橄榄枝。中央广播电视总台、腾讯、美团、京东等21家来自京津冀地区的用人单位携约300个优质岗位，与众多国际青年进行了直接对接和交流。

Employment Matching "Contain Substantial Content" — At the event's site, the 2025 Beijing-Tianjin-Hebei International Youth "Double Hundred Matchmaking Symposium" extended an olive branch to international young people. 21 employers from the Beijing-Tianjin-Hebei region, including China Central Television, Tencent, Meituan and JD.com, Inc, brought about 300 high-quality positions and conducted direct matching and communication with many international young people.





创新创业“有看点”——中关村国际人才服务功能区内，4场专题政策解读会连续举办，内容涵盖外国人来华工作许可、居留停留、K签办理等国际青年关切的热点问题。海淀区人才工作局、海淀公安分局出入境管理大队、北京海外学人中心外国人来华工作事务部有关同志向百余名有意在京就业的国际青年介绍了政策。

Innovation and Entrepreneurship "Has Notable Highlights" — Inside the International Talents Service Area, Zhongguancun, four special policy interpretation sessions were held consecutively. Their content covered hot issues of concern to international youth, such as Flowchart for Foreigner's Work Permit Application, stay permits and residence permits, and K Visa Processing. Officials from the Haidian District Talent Work Bureau, Exit-Entry Administration Detachment of Haidian Public Security Sub-Bureau, and the Department of Foreigners Working in China, Beijing Overseas Talents Center introduced the policies to more than 100 international young people who intended to work in Beijing.



